

香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處

The Government of the Hong Kong Special Administrative Region Trade Marks Registry, Intellectual Property Department

在註冊申請詳情公布後撤回申請

商標註冊申請人根據《商標條例》 (第 559 章)第 45 (1)條撤回下列商標註冊申請。現根據《商標條例》第 45 (2)條及《商標規則》 (第 559 章附屬法例)第 22 (3)條,公布撤回申請的詳情。

APPLICATIONS WITHDRAWN AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The following trade mark application(s) have been withdrawn under section 45(1) of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559). Under section 45(2) of the Trade Marks Ordinance and rule 22(3) of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), the particulars of the withdrawal of the application(s) are published.

[210] 商標申請 編號 Application No.	[540] 商標 Mark	[511] 類別編號 Class No.	[442] 公布獲接納註 冊申請日期 Date of Publication of Acceptance for Registration	[730] 註冊申請人 姓名/名稱 Applicant's Name	[740 / 750] 註冊申請人的送達地址 Applicant's Address for Service
300553338	O TON'	y 35 \$	07-04-2006		盈富商標有限公司 香港 新界葵涌 8-10 號華星街 華達工業中心 A座 15樓 1-3室
300553338	O TON'	35 \$	07-04-2006		盈富商標有限公司 香港 新界葵涌 8-10 號華星街 華達工業中心 A座 15樓 1-3室
300565029	ECO-AXIS	3 9, 28	13-04-2006	PRO-LOGIC GROUP LIMITED Abbott Building, 2nd Floor, P.O. Box 933, Road Town, Tortola, British Virgin Islands.	WOO, KWAN, LEE & LO ROOM 2801, SUN HUNG KAI CENTRE, 30 HARBOUR ROAD, WANCHAI, HONG KONG.

公報編號 Journal No.: 185 公布日期 Publication Date: 20-10-2006

分項名稱 Section Name: 在註冊申請詳情公布後撤回申請 Applications Withdrawn after Particulars of the Applications have been Published

300601712	*MEZZ ³⁵ *MEZZ	30-06-2006	ENTEGRAL VENTURES LTD UNIT C, 8/F, WING LEE BUILDING, 27 KIMBERLEY ROAD, TSIMSHATSUI, KLN. HONG KONG.	ENTEGRAL VENTURES LTD UNIT C, 8/F, WING LEE BUILDING, 27 KIMBERLEY ROAD, TSIMSHATSUI, KLN., HONG KONG.
300666162	PAS III ⁵	08-09-2006	BioOne Kabushiki Kaisha (BioOne Corporation) 2-1, Shimomiyabi- cho Shinjuku-ku TOKYO JAPAN	Deacons 3rd - 7th, 14th & 29th Floors Alexandra House, Central HONG KONG
300677737	35, 39	22-09-2006	United Parcel Service of America, Inc. 55 Glenlake Parkway, N.E., ATLANTA, GEORGIA, 30328, UNITED STATES	Deacons 3rd - 7th, 14th & 29th Floors Alexandra House, Central HONG KONG